
SPRINGFREE TRAMPOLINE
LIMITED WARRANTY

YOU REALLY SHOULD READ THIS . . .

WANT TO JUMP? DO IT SAFE! ONE AT A TIME.

ENVIE DE SAUTER? FAITES-LE EN TOUTE SÉCURITÉ! UNE À LA FOIS.

1

2

3

IMPORTANT INFORMATION ABOUT YOUR TRAMPOLINE WARRANTY
We encourage you to register your Springfree® Trampoline warranty online within one (1) year from the date 
of purchase at springfr.ee/w-reg. By registering your warranty, this allows us to provide future support and 
send you important product notifications. You can also register your product by contacting your local 
Springfree Trampoline o�ice at www.springfree.com. To complete your registration, you will need to provide 
your name, address, trampoline model and serial number, date and place of purchase as well as providing a 
copy of your purchase receipt. We recommend keeping your purchase receipt in a safe place to ensure you 
have this information. The frame serial number is located on one of the frame sections on either a sticker or 
etched directly into the frame (1). The net serial number is located under the sewn warnings (2). The mat 
serial number is next to the sewn warnings (3). Your personal information will be kept strictly confidential 
and not given or sold to anyone. To learn more about our privacy policy, go to springfr.ee/p-policy

WHAT IS COVERED

WHAT IS NOT COVERED
Springfree Trampoline shall not be liable for costs, damages or repairs incurred as a result of: 

SUBMITTING YOUR WARRANTY CLAIM

WARRANTY LIMITATIONS

Springfree Trampoline warrants your trampoline against original manufacturer’s defects in material and 
workmanship. All components of the trampoline are warranted for ten (10) years from the date of purchase 
(proof of purchase required). This warranty is only valid when used for private household purposes in 
accordance with the Trampoline and Enclosure Assembly, Installation, Care, Maintenance, Safety, and Use 
Instructions manual, unless exempted by local legislation and laws. This warranty provides, at no extra cost 
to you, all parts necessary to ensure your trampoline is in proper working condition throughout the 10-year 
warranty period. You are entitled to have the goods repaired or replaced if the goods fail to be of acceptable 
quality.

If you believe your Springfree Trampoline has a manufacturer’s defect and you need to make a warranty 
claim, you can lodge your warranty claim online at http://springfr.ee/w-reg. You can also lodge your 
warranty claim by contacting your local Springfree Trampoline o�ice at www.springfree.com. The terms 
of the limited warranty require that you contact Springfree Trampoline with your model name, serial 
number, date and place of purchase and a scan of your purchase receipt. Replacement parts provided 
under this warranty do not extend the period of the warranty. Replacement parts receive a warranty 
equal to the residual balance of the original trampoline warranty.

If you have any questions or concerns regarding this limited warranty or if your warranty has expired and 
you need to purchase replacement parts, please contact your nearest Springfree Trampoline o�ice at 
www.springfree.com.

Trampolines purchased from an unauthorized dealer. 
Improper installation not in accordance with the Trampoline and Enclosure Assembly, Installation, 
Care, Maintenance, Safety, and Use Instructions manual. 
Careless operation or handling, misuse, abuse and/or lack of maintenance or use not in accordance 
with the Trampoline and Enclosure Assembly, Installation, Care, Maintenance, Safety, and Use 
Instructions manual. 
External sources such as weather events, the¬, fire, fireworks, animal damage, cuts, burns or vandalism. 
Repairs or alterations carried out by unauthorized parties or agents. 
Use of the trampoline other than for private household purposes (ie: commercial or rental purposes), 
unless exempted by local legislation and laws. 
This limited warranty does not cover misuse or minor imperfections in trampolines that meet design 
specifications or do not materially alter functionality.

This warranty contains certain limitations and gives you specific legal rights. You may also have other 
rights which vary by state, province, or territory, unless exempted by local legislations and laws.
Springfree Trampoline is not responsible or liable for indirect, special, or consequential damages 
arising out of or in connection with the use or performance of the product or any other damages with 
respect to any economic loss, loss of property, loss of revenue or prof its, loss of enjoyment or use, cost 
of removal, installation, disassembly, or other consequential damages.
Springfree Trampoline will not be liable for any consequential damages or incidental damages you may 
incur in connection with your purchase and use of your trampoline. 
Any implied warranties relating to your trampoline, including but not limited to warranty of merchant-
ability or warranty of fitness for a particular purpose, are limited to the duration of this warranty.
For color customized trampolines, specific color replacement parts are not guaranteed and are based 
on availability only. Springfree will provide replacement parts that are compatible parts to satisfy the 
warranty claim, even if the part replacement di�ers in color from your original purchase.
For customers in Australia, our goods come with guarantees that cannot be excluded under Australian 
Consumer Law. You are entitled to a replacement or refund for a major failure and compensation for 
any other reasonably foreseeable loss or damage. You are also entitled to have the goods repaired or 
replaced if the goods fail to be of acceptable quality and the failure does not amount to a major failure. 
This limited warranty includes any associated shipping costs to ship the replacement parts to you under 
warranty. Installation of replacement parts will be covered under this warranty for the first three years 
from purchase if installation by an authorized Springfree Trampoline Installer was paid for at the time 
of purchase.
If you have bought this trampoline in New Zealand, the laws of New Zealand apply. Any dispute arising 
in relation to your Springfree trampoline purchase will be resolved in accordance with New Zealand 
laws. Nothing in our warranty limits your rights under the Consumer Guarantees Act 1993, the Fair 
Trading Act 1986 or any other New Zealand laws. This limited warranty includes any associated 
shipping costs to ship the replacement parts to you under warranty. Installation of replacement 
parts will be covered under this warranty for the first three years from purchase if installation by 
an authorized Springfree Trampoline Installer was paid for at the time of purchase.
For customers in Canada and United States of America: This limited warranty includes any associated 
shipping costs to ship the replacement parts to you under warranty. Installation of replacement parts 
will be covered under this warranty for the first three years from purchase if installation by an 
authorized Springfree Trampoline Installer was paid for at the time of purchase.
For a period of up to 3 years post-purchase, the original purchaser who purchased from an authorized 
Springfree seller may transfer this limited warranty to another person. The original Springfree 
purchaser will need to contact their nearest Springfree Trampoline o�ice to authorize this transfer. 
This warranty does not cover Springfree Trampoline accessories.
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GARANTIE LIMITÉE POUR LE
TRAMPOLINE SPRINGFREE

VOUS DEVRIEZ VRAIMENT LIRE CECI…

WANT TO JUMP? DO IT SAFE! ONE AT A TIME.

ENVIE DE SAUTER? FAITES-LE EN TOUTE SÉCURITÉ! UNE À LA FOIS.
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INFORMATIONS IMPORTANTES SUR LA GARANTIE DE VOTRE TRAMPOLINE
Nous vous encourageons à enregistrer en ligne la garantie pour votre trampoline Springfree® dans l’année 
suivant la date d’achat à springfr.ee/w-reg. En enregistrant votre garantie, cela nous permet de fournir une 
assistance future et de vous envoyer des notifications importantes sur le produit. Vous pouvez également 
enregistrer votre produit en contactant votre bureau local de Springfree Trampoline à www.springfree.com. 
Pour compléter votre enregistrement, vous devrez fournir votre nom, adresse, modèle de trampoline et 
numéro de série, date et lieu d’achat ainsi qu’une copie de votre reçu d’achat. Nous vous recommandons de 
conserver votre reçu d’achat dans un endroit sûr pour vous assurer d’avoir ces informations. Le numéro de 
série du cadre se trouve sur l’une des sections du cadre sur une étiquette ou gravé directement dans le cadre 
(1). Le numéro de série du filet se trouve sous les avertissements cousus (2). Le numéro de série du tapis est à 
côté des avertissements cousus (3). Vos renseignements personnels demeureront strictement confidentiels 
et ne seront ni donnés ni vendus. Pour en savoir plus sur notre politique de confidentialité, allez à 
springfr.ee/p-policy.

CE QUI EST COUVERT

CE QUI N’EST PAS COUVERT
Springfree Trampoline n’est pas responsable des coûts, dommages ou réparations occasionnés par:

SOUMISSION DE VOTRE DEMANDE SOUS GARANTIE

Springfree Trampoline garantit votre trampoline contre les défauts de matériaux et de fabrication du fabricant 
d’origine. Tous les composants du trampoline sont garantis pendant dix (10) ans à compter de la date d’achat 
(preuve d’achat requise). Cette garantie n’est valide que si elle est utilisée à des fins domestiques, conformément 
au manuel Assemblage du trampoline et de l'enceinte, installation, réparations, entretien, sécurité et utilisation, 
sauf en cas d’exemption par la législation locale. Cette garantie vous fournit, sans frais supplémentaires, toutes 
les pièces nécessaires pour assurer le bon fonctionnement de votre trampoline tout au long de la période de 
garantie de 10 ans. Vous avez le droit de faire réparer ou remplacer les marchandises si elles ne sont pas de 
qualité acceptable.

Si vous pensez que votre trampoline Springfree présente un défaut du fabricant et que vous devez faire une 
réclamation sous garantie, vous pouvez soumettre votre réclamation sous garantie en ligne à http://spring-
fr.ee/w-reg. Vous pouvez également soumettre votre demande sous garantie en contactant votre bureau local 
de Springfree Trampoline à www.springfree.com. Les conditions de la garantie limitée demandent que vous 
contactiez Springfree Trampoline avec votre nom de modèle, numéro de série, date et lieu d’achat et une 
numérisation de votre reçu d’achat. Les pièces de rechange fournies en vertu de la présente garantie ne 
prolongent pas la période de garantie. Les pièces de rechange bénéficient d’une garantie égale au solde 
résiduel de la garantie du trampoline d’origine.

Si vous avez des questions ou des préoccupations au sujet de cette garantie limitée ou si votre garantie 
est expirée et que vous devez acheter des pièces de rechange, veuillez communiquer avec le bureau 
Springfree Trampoline le plus près: www.springfree.com.

Trampolines achetés chez un détaillant non autorisé. 
Installation inappropriée conforme au manuel Assemblage du trampoline et de l'enceinte, installation, 
réparations, entretien, sécurité et utilisation. 
Utilisation ou manipulation imprudente, mauvais usage, abus ou manque d’entretien ou utilisation non 
conforme au manuel Assemblage du trampoline et de l'enceinte, installation, réparations, entretien, sécurité 
et utilisation. 
Sources externes comme les événements météorologiques, le vol, les incendies, les feux d’artifice, les 
dommages causés par les animaux, les coupures, les brûlures ou le vandalisme.
Réparations ou modifications e�ectuées par des parties ou des agents non autorisés.
Utilisation du trampoline à des fins autres que domestiques (c’est-à-dire à des fins commerciales ou de 
location), sauf en cas d’exemption par la législation locale. 
Cette garantie limitée ne couvre pas les mauvais usages ou les imperfections mineures dans les trampolines 
qui répondent aux spécifications de conception ou qui ne modifient pas sensiblement les fonctionnalités.

Cette garantie contient certaines limitations et vous confère des droits juridiques précis. Vous pourriez 
également avoir d’autres droits qui varient selon la province, l'état ou le territoire, à moins d’être exemptés 
par les lois et les lois locales. 
Springfree Trampoline n’est pas responsable des dommages indirects, spéciaux ou consécutifs découlant de 
ou en relation avec l’utilisation ou l’exécution du produit ou tout autre dommage à l’égard de toute perte 
économique, perte de biens, perte de revenus ou de profits, perte de jouissance ou d’utilisation, coût 
d’enlèvement, installation, démontage ou autres dommages indirects.
Springfree Trampoline ne sera pas responsable des dommages consécutifs ou accessoires que vous pourriez 
subir lors de l’achat et de l’utilisation de votre trampoline. 
Toute garantie implicite relative à votre trampoline, y compris, mais sans s’y limiter, la garantie de qualité 
marchande ou la garantie d’aptitude à un usage particulier, est limitée à la durée de la présente garantie. 
Pour les trampolines de couleurs personnalisées, les pièces de rechange de couleur spécifiques ne sont pas 
garanties et sont basées sur la disponibilité uniquement. Springfree fournira des pièces de rechange qui sont 
des pièces compatibles pour satisfaire la réclamation sous garantie, même si le remplacement de la pièce di 
ère en couleur de votre achat d’origine.
Pour les clients en Australie, nos produits viennent avec des garanties qui ne peuvent pas être exclues en 
vertu de la loi australienne sur la consommation. Vous avez droit à un remplacement ou à un rembourse-
ment pour une défaillance majeure et à une indemnisation pour toute autre perte ou dommage raisonnable-
ment prévisible. Vous avez également le droit de faire réparer ou remplacer les marchandises si elles ne sont 
pas de qualité acceptable et si la défaillance ne constitue pas une défaillance majeure. Cette garantie limitée 
comprend tous les frais d’expédition associés pour vous expédier les pièces de rechange sous garantie. 
L’installation des pièces de rechange sera couverte par cette garantie pendant les trois premières années 
suivant l’achat si l’installation par un installateur de trampoline Springfree autorisé a été payée au moment 
de l’achat.
Si vous avez acheté ce trampoline en Nouvelle-Zélande, les lois de la Nouvelle-Zélande s’appliquent. Tout 
litige survenant en lien avec votre achat de trampoline Springfree sera résolu conformément aux lois 
néo-zélandaises. Rien dans notre garantie ne limite vos droits en vertu de la Consumer Guarantees Act 1993, 
la Fair Trading Act 1986 ou toute autre loi de la Nouvelle-Zélande. Cette garantie limitée comprend tous les 
frais d’expédition associés pour vous expédier les pièces de rechange sous garantie. L’installation des pièces 
de rechange sera couverte par cette garantie pendant les trois premières années suivant l’achat si l’installa-
tion par un installateur de trampoline Springfree autorisé a été payée au moment de l’achat.
Pour les clients au Canada et aux États-Unis d'Amérique: Cette garantie limitée comprend tous les frais 
d’expédition associés pour vous expédier les pièces de rechange sous garantie. L’installation des pièces de 
rechange sera couverte par cette garantie pendant les trois premières années suivant l’achat si l’installation 
par un installateur de trampoline Springfree autorisé a été payée au moment de l’achat.
Pendant une période maximale de 3 ans après l’achat, l’acheteur initial qui a acheté auprès d’un vendeur 
autorisé de Springfree peut transférer cette garantie limitée à une autre personne. L’acheteur original de 
Springfree devra contacter le bureau de Springfree Trampoline le plus proche pour autoriser ce transfert. 
Cette garantie ne couvre pas les accessoires de Springfree.

LIMITATIONS DE LA GARANTIE
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